
Zápis 

 

z 37. jednání Školské rady ZŠ Brno, Pavlovská 16, 623 00, konaného 

dne 24. 10. 2017 od 16:30 hod. na ZŠ Pavlovská 16, Brno 

Přítomni: Lenka Vejrostová, Miroslav Kopál, Pavel Císarík, Mgr. Eva Kašparová, Petra Forýtková, Mgr. 

Petra Koudelková,  

Omluven: Mgr. Robert Čechman 

Nepřítomni: PhDr. Petr Hruška, MBA, Ing. Karel Aujeský 

Hosté: Mgr. Lumír Sedláček, Renata Kolomazníková 

Jednání zahájil pan Miroslav Kopál. 

 

 

Program:  

1. Představení finančního plánu školy 

2. Různé 

 

Hlasování o programu: schváleno jednomyslně (přítomno 6)  

 

k bodu 1/  

Ředitel školy Lumír Sedláček předložil Finanční plán školy. Okomentovala jej paní Renata 

Kolomazníková, která vznesla obavu do budoucna z navýšení cen elektřiny. Paní Lenka Vejrostová 

uvedla, že na ZŠ Chalabalova měli elektřinu levnější, nebrali nákup přes burzu. Ředitel školy se pokusí 

zjistit situaci na ZŠ Chalabalova. Paní Kolomazníková informovala o havárii zařízení vodoměru, kdy 

došlo k většímu úniku vody neopatrným zacházením pravděpodobně pracovníka vodáren. Škole byla 

naúčtována vyšší částka, škola se odvolala z důvodu nezavinění havárie. Výsledek zatím nevíme. 

Vzato na vědomí všemi přítomnými členy Školské rady (přítomno 6) 

 

k bodu 2/  

Částka za provoz elektronického systému je v části „Technická podpora“, ročně vyjde na cca 20 tisíc 

Kč (v závislosti na počtu žáků), rok 2017 je bez platby (byl zaplacen program SAS), první faktura za 

Edookit bude až na rok 2018. 



Na dotaz paní Vejrostové, kde se prováděla oprava střechy, odpověděl pan ředitel, že nad pavilonem 

A, tedy nad místy, kde byl pozorován průsak. 

Vzato na vědomí všemi přítomnými členy Školské rady (přítomno 6) 

 

Jednání bylo ukončeno v 17.10 h. 

Zápis provedla: Eva Kašparová  Zápis ověřil: Miroslav Kopál 


